
   
       

 

Indkaldelse til generalforsamling  

onsdag den 26. marts 2025 kl. 19.30 i Rytterstuen 

 

Dagsorden:  

1. Valg af dirigent  

2. Bestyrelsen aflægger beretning 

3. Det reviderede regnskab fremlægges til godkendelse. 

4. Behandling af indkomne forslag 

5. Valg af forretningsudvalg 

a. Formand Helle Steffensen (På valg – modtager ikke genvalg) 

b. Lena Snogdal (På valg – modtager genvalg) 

c. Mads Meyerhoff (På valg – modtager genvalg)  

d. Linette Aaberg (På valg – modtager genvalg)  

e. Jesper Lund Nielsen (På valg – modtager genvalg)  

f. Kristine Bilde Hansen (På valg – modtager ikke genvalg)  

6. Valg af øvrige udvalg 

7. Valg af to revisorer og en revisorsuppleant  

8. Eventuelt  
 

 

Referat af Generalforsamling onsdag den 26. marts  

3. Linette fremlagde kort om regnskabet og svarede på spørgsmål fra bl.a. Malene som 

spurgte ind til gæld til kommunen og Jim som spurgte ind til elevskolen og om den er nået sit 

maks.  

Frederik (maskinmester) spurgte ind til vores el og varme post på 150.000 kr. og der blev 

foreslået at gøre besparende tiltag hertil. Evt. søge energitilskud. 

 

4. Lykke: Der blev foreslået at reducere kløften mellem elevryttere og privatryttere i forhold til 

stævner hvor elevryttere ikke må/kan deltage. Der kunne måske laves tiltag for at forbedre 

dette. 

Lotte: Pas på at kommunikation eller retorik omkring søgning af hjælpere til stævner ikke 

bliver for hård. ”Hvis i ikke melder jer til, så aflyser vi” 

Dorte: Forslag om et arrangement for elevryttere og deres forældre i forhold til at lære hvad 

de forskellige opgaver/poster bruges til.  



   
Christina: Forslag om færre stævner for ikke at presse frivilligheden ud over kanten. 

Anne: Kan man finde en anden måde at kommunikere omkring hjælperlister så det ikke er 

svært at finde ud af for især nye. 

 

5. Line Meyerhoff blev valgt ind. 

Genvalg til Lena, Linette, Mads, Jesper og Kristine bliver ½ år endnu, hvorved FU er fuldtallig. 

Derefter ekstraordinær GF. 

Det blev nævnt at Martin (ny i FYR) (ikke til stede) gerne vil melde sig. 

Nanna vil gerne høre mere om arbejdet i FU 

 

6. Stævneudvalg: Emma og Helle træder ind. 

Juniorudvalg: Maria træder ud som formand og Dorte træder ind som formand. Ønsker flere 

deltagere/medlemmer. 

Sponsorudvalg/fondsudvalg: Bolette(Formand), Nanna, Christina Baun, Anne og Peter. 

Cafeteriaudvalg: Lisbeth(formand) og Mette blev valgt ind. (måske Katja og Line Killerich) 

Materialeudvalg: Frederik blev valgt ind. 

 

7. Frederik & Pia valgt som revisor 

Kamilla som revisorsuppleant 

 

8. Bolette: slog et slag for FYR-fest i weekenden. Og at opstaldere bliver bedre til at rydde op. 

Emma: Kan man gøre noget ved strøm på folde da der er sket uheld da strømmen ikke 

afbrydes når ledene kobles af. Laves dette skal man dog være opmærksomme på at når man 

har folde i serie vil et afbrudt led betyde at der ikke er strøm på øvrige folde. 

Bolette: VIGTIGT: Skilt med advarsel til folk med Pacemakere om at der er strøm på folde.  

 


